
STYREMØTE I LILLEHAMMER BRUKSHUNDKLUBB 
27. Mai 2021, KLUBBHUSET 

Tilstede: Torill Moe, Marianne Wottestad, Tone H. Larsson, Anne Beate S. 
Andresen, Helene Bjølgerud, Line Jahr, Ingri Juvstad og Monica Eggen Torvik. 
Forfall: May Toril Haug. 

 

SAK 1/2021  Fordeling av arbeidsoppgaver 

Oppgavene til styret er fordelt mellom styremedlemmene. Arbeidsfordelingen blir lagt 
ut på klubbens hjemmeside. 

SAK 2/2021 Samarbeidsavtale med Musti – si opp avtale med Buddy? 

Styret mener at en avtale med Musti vil gangne klubbens medlemmer bedre. 
Enstemmig vedtatt at vi inngår samarbeid med Musti.  

SAK 3/2021 Instagramkonto – Noe vi bør tenke på? 

Enighet om at dette er en fin måte å vise hva vi driver med i klubben til både 
medlemmer og andre. Ingri tar på seg oppgaven med å oppdrette og drifte denne, mulig 
hun får med seg en person til.  

SAK 4/2021 Fast dag hver måned til styremøte?  

På grunn av at flere av styrets medlemmer jobber turnus/jobbreiser, vil vi ikke ha 
spesifisert dag, men vi ønsker å avholde styremøte en gang i måneden, forutenom i 
sommerferien. 
Neste styremøte blir onsdag 16. juni i etterkant av det ekstraordinære årsmøtet. 

SAK 5/2021 Miljøet i klubben, nye medlemmer, info? 

Styret ønsker å få til «åpen dag» hvor vi introduserer til de som er interesserte hva vi 
driver med i klubben.  
Lage introskriv med klubbregler. Legge reglene på både hjemmeside og face. 
Sørge for at alle gruppene setter opp et tidspunkt hvor det skal være tilstede minst en 
person til å veilede nye medlemmer.  
Opprette tydeligere merking på hjemmesiden om hvordan de som ønsker å sjekke ut 
klubben kan få den infoen de trenger.  
Styret vil høre med kursholdere om de kunne tenke seg å ta med seg kursdeltakere på 
treningene de holder på med, sånn at terskelen for å møte opp blir litt mindre. 
Fadderordning?  

SAK 6/2021 Tisper/løpetid – tispetruse, dobbeltstevner – kan vi gjøre noe? 

Styret anbefaler at man setter av tid ved endt stevnedag til å gå over hallgulvet med 
kennelvask dersom løpetisper er med i konkurranser. Skal du trene med «løpetispe» 



etter at noen har ordnet til stevne/mellom stevner, så går du over med kennelvask på 
gulvet etter endt trening.  

Kan det være en mulighet at man deler opp stevnet i forhold til klasser på dagene?  NB: 
NKK’s regler må følges.   

SAK 7/2021 Klubben er 50 år, stiftet i 1971. Dette bør markeres, forslag til arrangement og 
arrangementkomite? 

 Forslag om å arrangere åpen dag, samt grilling i etterkant for klubbbens medlemmer. 
Foreløpig er foreslått dato søndag 5. september 2021, med grilling kl 16:00.  
Når endelig dato og opplegg er bestemt blir denne publisert på hjemmesiden, facebook 
og instagram.  

EVENTUELT Skillevegg i hall  

 Det er ønske om å få opp en skillevegg i hallen. Styret kontakter Hallgruppen AS for å få 
prisoverslag på hva dette vil koste.  

 Timeoppsett 

 Av årsmøte ble det oppnevnt en gruppe som skulle sette opp minst to forslag til 
timeoppsett vi skal stemme over på ekstraordinært årsmøte. Det ble sagt at denne 
gruppen skulle bestå av to medlemmer fra hver gruppe. Denne gruppen skulle ønske at 
styret skulle deltatt.  

 Klippekort for nye medlemmer 

 Gruppen som satte opp forslag til timeoppsett kom med et forslag om at nye 
medlemmer skulle få fire «klipp» for å kunne teste ut hva de hadde lyst til å trene.  

 Lighttrening innendørs m/instruktør 

 Nye medlemmer kan prøve to ganger, før de må melde seg inn i klubben. 
Styret ønsker at hver gruppe skal stille med en instruktør (trenger ikke å være godkjent 
instruktør). Dette skal gå på rundgang, slik at hver gruppe må stille med en instruktør ca 
hver 6 uke. Gruppeleder finner en person som kan lede lighttreningene fra sin gruppe 
hver gang det er deres tur.  

 QR kode system 

 Høre med Terje Moheim om det er mulig å ha et slags QR kode system for å registrere 
seg i hallen. Samt som «klippekort».  

 Mandagstrening 

 Mandagstrening skal fremdeles være utendørs.  

   

 



Påmelding til prøver 

 Alle kurs/prøver SKAL legges ut på hjemmesiden, så alle medlemmer kan melde 
seg på. Det skal ikke være nødvendig å melde seg inn i facebookgrupper for å få 
delta på prøver. Benytt heller informasjon via e-post/sms til deltakere på kurs. 

 Tilbakemeldinger til instruktører 

 Styre har diskutert muligheten om å sende ut Questback pr e-post etter endt 
kurs.  

 Båndtvang 

 Det er båndtvang på Birkebeinerstadion hele året. Eneste unntak for dette er i 
treningssituasjon. 

 Frislipp i hallen  

 Dette er ikke tillat. Respekter dette! 

Kickbike 

Det er et ønske om å sette i stand kickbiken til klubben.  
Line tar på seg å sørge for dette.  

Nyhetsbrev 

Sendes ut til klubbens medlemmer ca en gang i måneden. Første nyhetsbrev 
kommer i juni.  

Saker til styret 

De som sender inn saker til styret får ikke direkte tilbakemelding, følg med på 
styrereferat. 

 

 

Mesnali 31 mai 2021 

Monica Eggen Torvik  


